

Résolu : De référer au Greffier de la Cité pour compléter le contrat.

M. le Commissaire McDonald prend son siège.

12.—Soumis un rapport du Surintendant du Parc Mont-Royal, recommandant que M. E. Prescott, assistant-jardinier, soit autorisé à occuper une petite maison située dans la cour des écuries.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu : D'approuver ledit rapport.

13.—Soumis un rapport du Surintendant des Parcs, recommandant que le docteur J. P. Gadbois soit nommé Directeur des Terrains de Jeux, et que M. J. H. Henderson soit nommé Assistant-Directeur des Terrains de Jeux.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu : D'approuver ledit rapport et de référer la question de nouveau au Surintendant des Parcs, pour suggestions, quant à la détermination des salaires.

14.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, déclarant ne pouvoir recommander que la rue Duhamel, entre les rues Panet et Plessis, soit enregistrée comme rue publique.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : D'approuver ledit rapport, et d'informer le requérant en conséquence.

15.—Soumis un rapport du Surintendant des Achats et des Ventes, déclarant ne pouvoir recommander le paiement d'un compte, au montant de \$80.25, réclamé par la Compagnie "Pope Hartford Motor Co. of Canada."

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : D'approuver ledit rapport, et d'informer le requérant en conséquence.

16.—Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : D'inviter la "Garment Workers Association" à rencontrer le Bureau, jeudi, le 16 courant, à 11 heures a.m.

17.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, transmettant les estimés pour la construction du pavage en asphalte, des rues suivantes :

	Crédit à voter
Rue Hibernia, des G. T. R. Tracks à Grand-Tronc	\$ 4,820
Rue Mullins, de Charlevoix à Hibernia	924
Rue Charron, de Wellington à Alex. Hospital	30,580
	\$36,324

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu : De recommander au Conseil le vote de ladite somme pour la construction desdits pavages, à la journée, si le Bureau le juge à propos.

18.—Soumis un rapport du Député-Ingénieur en Chef, transmettant les estimés pour la construction de trottoirs en ciment, sur les rues suivantes :

	Montant à voter
Rue Chabot (O.), de Saint-Jérôme à Gilford	\$ 2,670.58
Rue Gilford (S.), de Cartier à Chabot	617.64
Rue Carrières (S.), de Papineau à Iberville	7,373.62
Rue de Lorimier (O.), du No. 1404 à Gilford	906.74
Rue Parthenais (O.), de Rachel à Gauthier	1,853.50
Rue Rachel (E.), de Frontenac à Parthenais	3,758.48
	\$17,180.56

Resolved: To refer the matter to the City Clerk with instructions to complete the contract.

Commissioner McDonald took his seat.

12.—Submitted a report from the Superintendent of Mount Royal Park, recommending that Mr. E. Prescott, Asst.-Gardener, be authorized to occupy a small house situated in the stable yard.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: To concur in said report.

13.—Submitted a report from the Superintendent of Parks, recommending that Dr. J. P. Gadbois be appointed Director of Playgrounds, and that Mr. J. H. Henderson be appointed Asst.-Director of Playgrounds.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said report be approved and that the matter be again referred to the Superintendent of Parks, for suggestions as to the salaries to be paid.

14.—Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer, stating that he cannot recommend that Duhamel street, between Panet and Plessis streets, be registered as a public street.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said report and to inform the petitioner accordingly.

15.—Submitted a report from the Superintendent of the Purchasing and Sales Department, stating that he cannot recommend the payment of an amount of \$80.25, claimed by the Pope-Hartford Motor Co. of Canada.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To concur in said report and to inform the petitioner accordingly.

16.—On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the Garment Workers Association be invited to meet the Board, on Thursday, the 16th instant, at 11 a.m.

17.—Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer, transmitting an estimate of the cost of laying asphalt pavements on the following streets:

	Appropriations to be voted
Hibernia, from G. T. R. tracks to Grand Trunk street	\$ 4,820.00
Mullins, from Charlevoix to Hibernia	924.00
Charron, from Wellington to Alexandra Hospital	30,580
	\$36,324

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To recommend to Council that the said sum be voted for the laying of said pavements, by day labor, if the Board deem it advisable.

18.—Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer, transmitting an estimate of the cost of laying cement sidewalks on the following streets:

	Appropriation to be voted
Chabot (W.), from St. Jérôme to Gilford	\$ 2,670.58
Gilford (S.), from Cartier to Chabot	617.64
Carrières (S.), from Papineau to Iberville	7,373.62
De Lorimier (W.), from No. 1404 to Gilford	906.74
Parthenais (W.), from Rachel to Gauthier	1,853.50
Rachel (N.), from Frontenac to Parthenais	3,758.48
	\$17,180.56